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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2016-02-09. 
 
Kallade: Styrelsen samt Bertil Enarsson, valberedningen, Anders Karlsson, skadegruppen, 
Bertil Karlsson, tilldelningsgruppen, Joakim Åkesson, viltvårdsgruppen och Gösta Hansson, 
åldersbestämning. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson, Bert Svensson, Markus Svensson, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, 
Robert Runesson, Martin Andersson, Lars Engdahl, Bertil Karlsson, Bertil Enarsson, Joakim 
Åkesson, Gösta Hansson och Sven Holgersson. 
 
§ 1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Martin Andersson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående mötes protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 
§ 5  Redovisning av årets jakt på älg- och kronvilt. 
  a)   Älg: Under föregående skötselplanperiod, 2012 till 2015, minskade älg-
  tätheten inom skötselområdet. Inför säsongen 2015/2016 arbetade tilldelnings-
  gruppen fram en ny treårig skötselplan för perioden 2015 till 2018.  
  Målsättningen i planen är en genomsnittlig älgtäthet på 4,25 älgar per 1000 
  hektar, vid planens utgång 2018. Planen godkändes utan anmärkning av både 
  ÄFO Mitt och Länsstyrelsen. Avskjutningsplanen, med indelning i tre olika 
  områden, godkändes enhälligt av jaktlagens representanter på skötselområdets 
  höstmöte. 
  Avskjutning har varit planenlig, med undantag av en (1) kalv, som var tänkt att 
  fällas i område B, vilken istället fälldes i område A. Dock skedde detta då 
  de kvarvarande kalvarna var lovliga över hela skötselområdet. Inga felskjut-
  ningar är begångna. 
  Kalvvikterna är fortfarande låga, mellan 30-75 kg. Tjurarna vägde mellan 
  110-200 kg och hondjuren mellan 100-155 kg. 
  Älg-obsen slog under året rekord med i snitt en älg observerad per 22,4 timmar. 
  2014 var siffran 38 timmar per observerad älg, 2013 30 timmar och 2012 27,5 
  timmar. Tjurandel i årets obs är 41 procent. 
  Trafiken har under året gett upphov till att sammanlagt elva (11) älgar mist livet. 
  Sju (7) av dessa var tjurar, en (1) ko, en (1) kviga och två (2) kalvar. 
  Enligt Skogstyrelsens betesinventering är betestrycket högt. Framför allt i den 
  östra kanten, längs gränsen mot Johannishus. Nitton procent (19 %) av tallarna 
  inom ÄFO-Mitt är topp eller barkgnagd. Inom fyra (4) av tio (10) provytor finns 
  inga RASE-träd, d.v.s. träd av rönn, asp, sälg och ek, vilka är mycket begärliga 
  av de vilda djuren. 
  b)   Kronvilt: Under föregående planperiod, samma som ovan, var  
  avskjutningsplanen på totalt 20 djur. Avskjutningen var sex (6) till sju (7) djur. 
  För att bättre harmoniera med den faktiska avskjutningen sänktes målsättningen 
  under innevarande planperiod till fyra (4) hjortar, fyra (4) hindar och fyra 
  (4) kalvar. Med stöd från både LRF och Skogsstyrelsen om att hålla stammen av 
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  kronvilt på en låg nivå, godkändes planen hos ÄFO och Länsstyrelsen. 
  Avskjutningen under denna säsong har varit fyra (4) hjortar, en (1)  
  hind och två (2) kalvar. Antalet observerade kronvilt har minskat något 
  i jämförelse med tidigare år. 
 
  * Under 30-dagarsmötet var samtliga närvarande överrens om att: älg som 
  rapporterats in via JaktVakt som skjuten och sedan avrapporteras, blir lovlig 
  först nästkommande jaktdag. 
 
§ 6  Gruppledarna rapporterar från respektive grupp. 
     Tilldelningsgruppen, Bertil Karlsson, sammanfattar årets jakt som bra. 
  Avskjutningen har skett, i stort sett, planenligt. Förväntningarna är stora på vad 
  vårens spillningsinventering visar på. 
  Trafikdöden är oroväckande stor. Under året har det skett en ökning av antalet 
  dödade älgar med 50 %.  
  Tilldelningsgruppen är nöjd med resultatet av årets jakt, bortsett det stora 
  bortfallet orsakat av trafiken. 
     Spillningsinventering, Mathias Jäghagen, hoppas på fortsatt god uppslutning 
  när det gäller inventeringsgraden som för föregående år. 
  Däremot går det trögt för Skogsstyrelsen att få ut sina inventeringsrutor. Endast 
  tre (3) rutor har kommit på plats. 
     Viltvård, Joakim Åkesson, konstaterar att det finns gott om mat, men önskar 
  att det blir fler tallföryngringar. 
     Skadegruppen, Anders Karlsson via telefon, meddelar att de haft en 
  skadebesiktning i Silpinge rörande älgens grenbete på gran. De konstaterar att 
  det är mycket betat, men att det skett under föregående års vår. I samma område 
  fanns barkgnagskador orsakade av kronvilt gjorda under förra årets vårvinter. 
  Däremot omfattade inte anmälan barkgnaget, varpå skyddsjakt avslogs. 
 
§ 7  Synpunkter till och från valberedningen. 
  * Till valberedningen har inkommit en avsägelse från styrelsen. 
  * Valberedningen anser det oroväckande, då inte alla representanter inom en del 
  arbetsgrupper är kallade till respektive gruppmöte för att genomföra 
  de uppgifter som gruppen har ansvar för. Inom vissa grupper är det snarare en 
  enmansföreställning. 
  * Valberedningen jobbar på att ta fram en ny ordförande, då Karl-Gunnar under 
  lång tid önskat avgå. 
 
§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  a) Ansökan om inträde i skötselområdet har kommit styrelsen till handa. 
  Sökande har själv varit i kontakt med Länsstyrelsen och fått klartecken. Sökande 
  är Arne Rydh som önskar ingå med 60 hektar. 
  I samband med att ansökan från Arne lämnas till Länsstyrelsen, skickas också en 
  ansökan om utökning av jaktlag Lars Engdahl på cirka 10 hektar. 
  Styrelsen godkände båda ärendena, tack vare att sökande själv varit i kontakt 
  med och fått klartecken hos Länsstyrelsen. 
  b) Det har skett jaktledarbyte hos jaktlag Christer Arvidsson. Ny jaktledare är 
  Mats Halldén. 
  c) Webbmastern meddelar att den gamla hemsidan nu har plockats bort. 
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  d) Länsstyrelsen meddelar att LRF är positiva till att hjälpa till att sprida 
  information angående samrådsmöten, mellan markägare och jägare inom äsona. 
  e) Årsplan ÄSO för jaktår 2016/2017 har inkommit från Länsstyrelsen. 
  f) Ännu en ny fastighetslista har kommit till skötselområdet från Länsstyrelsen. 
   
§ 9  Övriga frågor. 
  a) Från Jaktvakt kommer förfrågan om det vore av intresse att kunna nyttja 
  deras tjänster även för slaktrapporter, istället för att skicka via papper eller 
  e-post. Mathias undersöker olika alternativ. 
  b) Gösta Hansson efterlyser käkar för åldersbestämning. 
 
§ 10  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Martin Anderson 

 
Ordförande. 

 
 

 ____________________ 
    Karl-Gunnar Åkesson 


